
Informatieavond 5 september, ontwikkeling Zeeweg 9 en 23 en Horsterweg 179

Aanwezig: initiatiefnemers, Jelle Snippe en Susanne Veneman (gemeente), huidige gebruikers van de

parken, enkele omwonenden (ongeveer 40 personen)

Na een uitleg over de Omgevingsvisie waarop de ontwikkeling is gebaseerd, de randvoorwaarden

daarvan, het bestemmingsplan en de verhouding tussen de gemeente, initiatiefnemer en gebruikers,

konden de aanwezigen vragen stellen.

De volgende vragen werden gesteld/opmerkingen werden geplaatst:

- Waarom wordt het openbaar gebied niet door de gemeente overgenomen?

- Waarom moet er aan bovenwijkse voorzieningen worden meebetaald?

- De kosten worden door de initiatiefnemer doorberekend aan de gebruikers.

- Hoeveel inritten komen er en waar?

- Er komt extra verkeer door de bestemmingswijziging

- Er komt al extra verkeer door de plannen van Hart van Horst over het Rodeschuurderwegje.

Dat levert gevaarlijke situaties op bij de kruising en het zorgt voor meer verkeer.

- Welke parken zijn al omgevormd?

- Hoe ziet de procedure van het bestemmingsplan er uit?

- Wanneer is het bestemmingsplan onherroepelijk?

- Heeft de provincie invloed op deze plannen?

De vragen zijn ter plekke beantwoord en de houding tegenover de ontwikkeling werd als positief

ervaren.


